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Bästa kollega 

  
Vi skriver till dig med anledning av den kraftiga ökningen av antalet 
remisser till hudklinikerna i regionen som accelererat de senaste månaderna. 
En del av ökningen kan förklaras av en åldrande befolkning som i allt större 
utsträckning har kroniska solskador som ett resultat av det ökande solandet 
från 60-talet och framåt, men vi ser också att tröskeln för att skicka remisser 
till oss har sänkts.  
Vi är glada över det fina samarbetet vi har med primärvården, mycket tack 
vare bildremisserna, men för att vi ska hinna med att ta hand om remisserna 
och de patienter som behöver komma till oss måste vi be er att mer noggrant 
selektera de patienter som remitteras till oss. 
Vi ber er därför vidarebefordra bifogade remissriktlinjer till alla läkare på 
hälsocentralen. 
Med hopp om ett fortsatt gott samarbete och för patienternas bästa! 
 
Med vänlig hälsning 
 
Åsa Andersson, verksamhetschef i Västervik 
Heléne Christensson, verksamhetschef i Kalmar 
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